
 Protokół   nr   12/19   

z   posiedzenia   Komisji   Spraw   Społecznych   Rady   Miasta   Piły   

w   dniu   20   sierpnia   2019   r.   

Urząd   Miasta   Piły,   sala   229c   

(czas   trwania   godz.:14:00   –   15:00)   

  

Na  posiedzeniu  obecnych  było  9  członków  Komisji  Spraw  Społecznych  (nieobecny  był  radny              

Krzysztof   Zając).   Listy   obecności   radnych   i   zaproszonych   gości   stanowią   załączniki   do   protokołu.   

  

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  powitał  radnych  oraz           

zaproszonych   gości   i   po   stwierdzeniu   quorum   otworzył   obrady   komisji.   

  

Porządek   obrad:   

1. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie             

międzysesyjnym,   zwłaszcza   z   wykonania   uchwał   Rady   Miasta   Piły   –   druk   nr   173.     

2. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  zmieniający  uchwałę  w  sprawie  określenia  zasad             

udzielania  i  rozmiaru  obniżek,  przyznawania  zwolnień  od  obowiązku  realizacji  zajęć  oraz             

tygodniowego   obowiązkowego   wymiaru   godzin   zajęć   dla   nauczycieli   niewymienionych   

w  art.  42  ust.  3  Karty  Nauczyciela  w  przedszkolach  i  szkołach  prowadzonych  przez  Gminę                

Piła   –   druk   nr   180.     

3. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XXVI/400/166  Rady              

Miasta  Piły  z  dnia  25  października  2016  r.  w  sprawie  utworzenia  Centrum  Usług  Wspólnych                

–   druk   nr   181.     

4. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na  ławnika,  które              

pozostawia   się   bez   dalszego   biegu   –   druk   nr   190.     

5. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na  ławnika,  które              

pozostawia   się   bez   dalszego   biegu   –   druk   nr   191.     

6. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na  ławnika,  które              

pozostawia   się   bez   dalszego   biegu   –   druk   nr   192.     

7. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na  ławnika,  które              

pozostawia   się   bez   dalszego   biegu   –   druk   nr   193.   

8. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na  ławnika,  które              

pozostawia   się   bez   dalszego   biegu   –   druk   nr   194.   

9. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na  ławnika,  które              
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pozostawia   się   bez   dalszego   biegu   –   druk   nr   195.   

10. Projekt  uchwały  w  sprawie  zasięgnięcia  od  Komendanta  Wojewódzkiego  Policji           

informacji   o   kandydatach   na   ławników   –   druk   nr   196.   

  

Przewodniczący  komisji  poprosił,  by  zgłosili  się  radni,  którzy  mają  kłopoty  z  obsługą  tabletów,               

przekazanych   radnym   na   początku   kadencji.   

  

Problemy    z   obsługą   tabletów   zgłosili   radni:   Teresa   Kasior,   Gabriela   Milska   i   Emilia   Piechocka.   

  

Ad   1.   

  

Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie  międzysesyjnym,              

zwłaszcza   z   wykonania   uchwał   Rady   Miasta   Piły.   

  

Radna   Teresa   Kasior    zapytała   o   56.   i   115.   punkt   sprawozdania.   

  

Radny   Zbigniew   Pyziak    zapytał   o   następujące   punkty   sprawozdania:   127.,   113.,   99.,   91.   i   167.   

  

Radna   Teresa   Kasior    zapytała   o   174.   punkt   sprawozdania.   

  

Radna   Gabriela   Milska    zapytała   o   35.   punkt   sprawozdania.   

  

Krzysztof   Szewc,   zastępca   prezydenta   Miasta   Piły    powiedział   m.in.,   że:   

 odnosząc  się  do  pytania  radnej  Milskiej,  Prezydent  powiedział,  że  prosi,  aby  radna  zadała  to                

pytanie   na   sesji,   bo   dokładniejszych   informacji   będzie   mógł   udzielić   prezydent   Głowski,   

 odnośnie  do  punktu  56.,  prezydent  Szewc  powiedział,  że  punkt  ten  dotyczy  Pilskiego              

Muzeum  Wojskowego.  Muzeum  posiada  bardzo  dużo  sprzętu  i  w  związku  z  tym  chcemy               

zaproponować   muzeum   4   schronohangary   usytuowane   w   rejonie   ul.   Wałeckiej.   

    

Radna   Teresa   Kasior    zapytała,   czy   to   będzie   usytuowane   przy   “strefie   ekonomicznej”.   

  

Prezydent  Szewc  powiedział,  że  nie  i  powtórzył,  że  będzie  się  to  mieścić  przy  ul.  Wałeckiej.                 

Kontynuując   odpowiedzi   na   pytania   radnych,   Prezydent   powiedział,   że:   

 odnośnie  do  91.  punktu  sprawozdania  i  umorzenia  podatku  od  nieruchomości,  prezydent             
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Szewc  powiedział,  że  przed  umorzeniem,  za  każdym  razem,  analizowana  jest  sytuacja             

finansowa  podmiotu,  który  wnosi  o  umorzenie.  Prezydent  dodał,  że  podejrzewa,  że  kwota              

100  tys.  zł  dotyczy  naszego  podmiotu,  podmiotu  będącego  własnością  Gminy.  Zdarza  się,  że               

umarzamy  100  tys.  zł,  a  nie  umarzamy  1  tys.  zł.  Jako  przykład  można  podać  osobę,  która                  

wnioskowała   o   umorzenie   4   tys.   zł   przy   miesięcznych   dochodach   netto   -   ponad   8   tys.   zł,   

 odnosząc  się  do  113.  punktu  sprawozdania  i  zarządzenia  w  sprawie  ogłoszenia  otwartego              

konkursu  ofert  na  realizację  zadań  w  zakresie  rozwoju  sportu  w  Pile,  Prezydent  powiedział,               

że   chodzi   o   żużel   i   kwotę   200   tys.   zł,   

 odnośnie  do  115.  punktu  i  uczestnictwa  Prezydenta  w  pracach  parlamentarnego  zespołu  ds.              

przeciwdziałania  uciążliwościom  zapachowym,  prezydent  Szewc  powiedział,  że  praca  tego           

zespołu  trwa  już  ponad  3  lata  i  dodał,  że  nie  zanosi  się  na  to,  by  ustawa  w  tej  sprawie  została                      

kiedykolwiek  podjęta,  ale  być  może  w  jakimś  momencie  Sejm  będzie  do  tego  zmuszony,  bo                

będzie   ten   problem   dotyczyć   wielu   regionów   naszego   kraju,   

 odnosząc  się  do  99.  punktu  sprawozdania  i  zgody  na  wykorzystanie  herbu  Gminy,  Prezydent              

powiedział,   że   chodzi   o   wydawnictwo   pn.   “Katalog   firm”,   

 odnośnie  do  127.  punktu  sprawozdania  i  ustanowienia  Pełnomocnika  Prezydenta  Miasta  Piły             

do  Spraw  Rodziny,  Seniorów  i  Osób  Niepełnosprawnych,  prezydent  Szewc  powiedział,  że             

funkcję   tę   pełnić   będzie   Marian   Martenka,   

 odnosząc  się  do  174.  punktu  sprawozdania  i  zarządzenia  w  sprawie  ogłoszenia  otwartego              

konkursu  ofert  na  realizację  zadania  publicznego  z  zakresu  pomocy  społecznej,  Prezydent             

powiedział,   że   chodzi   o   prowadzenie   ogrzewalni   na   terenie   Miasta   i   o   listopad   i   grudzień.   

  

Radna  Teresa  Kasior  powiedziała,  odnosząc  się  do  ostatniej  wypowiedzi  Prezydenta,  że             

podejmowane  były  akcje  remontowe  okrąglaka,  a  teraz  będzie  już  ogłaszany  konkurs  na              

ogrzewanie.   

  

Prezydent  Szewc  powiedział,  że  przystępowaliśmy  do  konkursu  na  dofinansowanie  przebudowy            

okrąglaka,  ale  niestety  bez  powodzenia.  Natomiast  w  okresie  od  października  funkcjonowała  tam              

ogrzewalnia.  Prezydent  powiedział,  że  jest  to  bardzo  trudne  zadanie,  bo  w  99%  ma  się  do  czynienia                  

z  ludźmi  w  stanie  upojenia  alkoholowego,  często  agresywnymi.  Pan  XXX  XXX  który  prowadził  tę                

ogrzewalnię  rozwiązał  w  pewnym  momencie  umowę,  bo  nie  dawał  rady.  W  tej  chwili  ogłosiliśmy                

ponowny  konkurs  i  mamy  nadzieję,  że  znajdzie  się  odpowiednia  osoba,  która  będzie  chciała               

prowadzić   to   zdanie.   
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Radna   Teresa   Kasior    zapytała   o   132.   punkt   sprawozdania.   

  

Prezydent  Krzysztof  Szewc  powiedział,  że  chodzi  o  spotkanie  z  przedstawicielami  PKP  i  dodał,  że                

to  było  bardzo  ciekawe  spotkanie.  Rozmowa  dotyczyła  m.in.  stworzenia  przejścia  od  al.              

Poznańskiej  na  dworzec  PKP  oraz  trasy  ścieżki  rowerowej  na  Motylewo,  która  w  pewnej  części                

będzie  przebiegać  przez  tereny  PKP.  Rozmowa  dotyczyła  też  zmiany  planu  w  zakresie  terenu               

pomiędzy  torami  a  al.  Poznańską,  z  możliwością  przeznaczenia  tego  terenu  pod  budownictwo              

mieszkaniowe.  Prezydent  Szewc  powiedział  też,  że  PKP  rozważa  także,  by  przejścia,  które  znajdują               

się   na   terenie   administracyjnym   Miasta   były   przejściami   nadziemnymi.   

  

Radna   Teresa   Kasior    zapytała,   czy   podczas   tego   spotkania   była   też   mowa   o   dworcu   celnym.   

  

Prezydent   Szewc    odpowiedział,   że   nie.   

  

Radny  Zbigniew  Pyziak  powiedział,  że  bodajże  w  2013  lub  2014  roku  Rada  podejmowała               

uchwałę  o  przystąpieniu  do  stowarzyszenia  i  chodziło  o  połączenia  kolejowe  Berlin-Bydgoszcz.             

Radny  zapytał,  co  się  dzieje  w  tej  sprawie.  Radny  Pyziak  zapytał  też,  czy  wójt  gminy  Szydłowo                  

kontaktował  się  z  nami  w  sprawie  kursowania  autobusu  linii  nr  9  zgodnie  z  poprzednią  trasą,  która                  

została   2   lub   3   lata   temu   “wyłączona”.   

  

Prezydent  Szewc  powiedział,  że  stowarzyszenie,  o  którym  mówi  radny  dotyczyło  połączenia  na              

trasie  Berlin-Kłajpeda  i  dodał,  że  w  tej  chwili  nie  potrafi  powiedzieć,  czy  prowadzone  są  jakieś                 

działania   w   tym   zakresie.   Odnosząc   się   do   pytania,   czy   wójt   gminy   Szydłowo   podjął   rozmowy   

w  sprawie  przedłużenia  trasy,  prezydent  Szewc  powiedział,  że  poprzedni  wójt  odmówił             

współfinansowania  przejazdu  na  terenie  gminy  Szydłowo  i  dodał,  że,  z  tego,  co  wie,  obecny  wójt                 

nie   podjął   żadnej   rozmowy   w   tej   sprawie.   

  

Radny   Zbigniew   Pyziak    zapytał,   czy   są   kursy   do   Szydłowa.   

  

Prezydent   Szewc    odpowiedział,   że   nie.   

  

Radna  Gabriela  Milska  powiedziała,  odnosząc  się  do  tematu  rozmów  z  PKP,  że  mieszkańcy               

dołków   prawostronnych   pytają   o   możliwość   zrobienia   przejścia   naziemnego   przy   ul.   Pięknej.   
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Prezydent  Szewc  powiedział,  że  tereny  kolejowe  są  wyłączone  z  naszej  jurysdykcji,  my  możemy               

tylko  pytać  o  możliwość  zajęcia  się  daną  kwestią.  Prezydent  dodał,  że  sprawa  z  przejściem                

naziemnym  może  być  problematyczna  ze  względu  na  to  o  czym  Prezydent  mówił  wcześniej  -                

chodzi   o   plany   PKP,   by   przejścia   były   przejściami   nadziemnymi.   

  

Ad   2.   

  

Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   zmieniający   uchwałę   w   sprawie   określenia   zasad   udzielania   

i  rozmiaru  obniżek,  przyznawania  zwolnień  od  obowiązku  realizacji  zajęć  oraz  tygodniowego             

obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  dla  nauczycieli  niewymienionych  w  art.  42  ust.  3  Karty               

Nauczyciela  w  przedszkolach  i  szkołach  prowadzonych  przez  Gminę  Piła  przedstawił   Sebastian             

Dzikowski,   dyrektor   Wydziału   Oświaty,   Kultury   i   Sportu .   

  

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  zapytał,  czy  przesunięty           

jest   paragraf   2a.   

  

Dyrektor   Dzikowski    powiedział,   że   chodzi   o   dopisanie   w   pierwotnej   wersji   uchwały   paragrafu   2a.   

  

Głosowanie:   

  

Radni   zaopiniowali   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie   pozytywnie.   

  

Ad   3.   

  

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XXVI/400/166  Rady  Miasta  Piły                

z  dnia  25  października  2016  r.  w  sprawie  utworzenia  Centrum  Usług  Wspólnych  przedstawił               

Sebastian   Dzikowski,   dyrektor   Wydziału   Oświaty,   Kultury   i   Sportu .   

  

Głosowanie:   

  

Radni   zaopiniowali   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie   pozytywnie.   

  

Przewodniczący  komisji  powiedział,  że  3  września  odbędzie  się  posiedzenie  Komisji  Spraw             

Społecznych   w   Ośrodku   Wsparcia   MOPS-u,   przy   ul.   Spacerowej   23.   
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Ad   4.,   ad   5.,   ad   6.,   ad   7.,   ad   8.,   ad   9.   i   ad   10.   

  

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na  ławnika,  które  pozostawia               

się  bez  dalszego  biegu.  (druki  od  190  do  195)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zasięgnięcia  od                 

Komendanta   Wojewódzkiego   Policji   informacji   o   kandydatach   na   ławników   –   druk   nr   196.   

  

W  tej  części  posiedzenia  została  wyłączona  jawność  i  radni  obradowali  z  wyłączonym              

mikrofonem.   

  

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący           

Komisji   Spraw   Społecznych   zakończył   obrady   komisji.   

  

Protokół   sporządziła: Przewodniczący   Komisji   Spraw   Społecznych   

  

/-/Małgorzata   Leśniak /-/Włodzimierz   Bystrzycki   
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